

CRN 于 2005 年开设了中文版, 现已成为拥有中、日、英三种语言版本的网站, 向世界传递信息。

今后, 我们仍将潜心致力于通过网络和全世界的专家、教师和家长们共有儿童问题, 并通过不断大容量化和高速化的因特网向您传递更高级、更权威的信息。

CRN has websites in three languages, Japanese, English and Chinese, launched in 2005. As the Internet increases capacity and speed, we are sharing information and discussing children's problems with a growing network of researchers, teachers and parents worldwide.

中日英三种语言网站介绍

运用多种语言, 向世界传递信息

CRN websites in three languages: Japanese, English and Chinese
World communication through multilingual websites

日语
Japanese

<http://www.crn.or.jp/>

推荐栏目 Recommended

Doula 研究室

Doula Laboratory

面临妊娠、生产、育儿的母亲和其家人需要情感支持。在思考这些问题的基础上, 我们注目于导乐, 向您介绍其历史、效果和现状等研究信息。

This site provides information on the doula's role in offering emotional support to mothers during pregnancy, delivery and child-rearing and introduces its history, effects and current practice.

儿童未来纪行

Reports for Children's Bright Future

这里有来自日本国内外很多研究人员和实践家的研究报告, 能接触到多角度的儿童研究。

Reports from researchers and practitioners in Japan and abroad on children's issues from various perspectives.

儿童与媒体研究室

Research on Children and the Media

10年前设立的该研究室, 结合媒体的变迁, 不断追寻孩子们利用媒体的实际情况。在这里, 我们为您登载了儿童访谈、Work Shop、网上调查等活动内容和研究报告。

One of CRN's oldest features, these reports follow actual media use by children and changes over time, including interviews with children, workshop information, surveys on Internet usage.

* 进入研究室的某些部分和会议时(论坛)需要事先登记成为CRN的会员。
*CRN member registration is required to use some features of the Research Room and Conference Room (Forum).



<http://www.childresearch.net/>

推荐栏目
Recommended

Monthly Articles on Children

CRN工作人员和研究人员交替担当的栏目。从多角度提供有关儿童的各种话题。

Wide range of topics on children by researchers and CRN staff

Recent Research on Japanese Children

这里登载了有关日本儿童的调查研究、报告、读物等。Research, reports and studies on Japanese children

Issues of Childhood and Parenthood in Modern Japan

教育学专家，从母亲的角度，向世界介绍日本的育儿情况。

Educational specialists report on current childcare and parenting issues in Japan from mothers' viewpoints

英语
English



<http://www.crn.net.cn/>

推荐栏目
Recommended

“宝宝健康成长专栏” (图书馆)

Child Health (LIBRARY)

由小儿科医生、儿童保健专家万轶教授主笔的关于儿童保健的特别专栏。很多观点为育儿提供了有效的秘方。

Dr. Wang, pediatrician and specialist in children's healthcare, supervises this feature on health that is full of helpful information on child-rearing

“预防接种” (研究课题)

Immunization (LABORATORY)

可以将中日之间的预防接种作一比较，必定很有趣。满一周岁为止，中国孩子的接种疫苗种类和次数都要比日本多很多！

One-year olds and young children in China are immunized for a wider range of diseases and more frequently than in Japan.

皮皮在日本 (图书馆)

Pipi's stay in Japan (LIBRARY)

这是中国心理学专家在日留学期间的育儿体验，是通过孩子和父母的真实感受，介绍日本幼儿教育的栏目。

A Chinese psychologist introduces his family's experiences during a stay in Japan and child education in Japan from the viewpoint of children and parents.

中文
Chinese

